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  اگرچه پزش�کان از روند بهبود حس�ین 
معدنی، مربی تیم ملی والیب�ال ابراز رضایت 
 ICU کردن�د ام�ا او همچن�ان در بخ�ش 

بستری است.   
  اوسپینا، دروازه بان تیم ملی کلمبیا با قراردادی 

رسمی راهی آرسنال شد. 
  اکبر میثاقیان س��رمربی تیم فوتبال مس برای 

حضور در لیگ دسته اول شد.  
  حس�ین خواجه وند، فرنگ�ی کار وزن 66 
کیلوگرم تیم ملی کشتی فرنگی جوانان بر اثر 

تصادف شدید به کما رفت.  
  علی صلاح، آقای گل فصل گذشته لیگ عراق 
با امضای قراردادی 300 هزاردلاری به پیکان تهران 

پیوست.  
  سپاهان در دیداری تدارکاتی که در ترکیه برگزار 

شد، با یک گل مغلوب فنرباغچه شد. 
  روزنام��ه قطری »الوطن« مدعی ش��د اش��کان 
دژاگه،  هافبک ایرانی فولام پس از پشت سر گذاشتن 

تست های پزشکی با این باشگاه قرارداد بسته است. 
  کمیته انضباطی فدراسیون هندبال اکثر 
ملی پوش�ان را به دلیل عدم حضور در اردوی 
تیم مل�ی از 4 تا 9 ماه مح�روم کرد. همچنین 
باشگاه ثامن الحجج سبزوار و مشهد یک فصل 

از حضور در لیگ محروم شدند. 

مداد زرد

جنجال

چرا انتخابات هیات فوتبال تهران 
برگزار نمی شود؟

گروه ورزش|  انتخابات هی��ات فوتبال تهران از 
ماهها پیش قرار اس��ت برگزار شود اما حاشیه های 
زیاد این انتخابات که پای کاندیدای آن را نیز به برنامه 
نود باز کرد، باعث لغو آن ش��د. این در حالی اس��ت 
که تا روز برگزاری مجم��ع انتخاباتی)دیروز( هیچ 
نامه رسمی مبنی بر لغو این مجمع به هیات تهران 
ارسال نش��ده بود. به نظر می رسد با تصمیم جدید 
فدراسیون ثبت نام از کاندیداها باردیگر صورت می 
گیرد و همچنان فدراسیون فوتبال با فشاری که از 
سازمانهای مختلف به وجود آمده، توانایی برگزاری 
انتخابات یک هی��ات را ندارد. ن��ژاد فلاح، مدیرکل 
 ورزش و جوانان اس��تان تهران در این باره می گوید:

 » انتخاب��ات دیروز ب��ه دلیل تغیی��ر دادن فضا لغو 
گردید. بنده دیروز خدمت آقای کفاش��یان رسیدم 
و با ذکر دلایلی از ایش��ان خواستم انتخابات را لغو و 
به زمان دیگری موک��ول کنند. بنده احترام خاصی 
برای شیرازی قائل هس��تم و اعتقاد دارم ایشان در 
6 سال گذش��ته سرمنشاء خدمات بس��یاری بوده 
اس��ت. حساس��یت بنده روی انتخابات تنها به این 
 دلیل بوده که می خواهم انتخابات در فضایی سالم 

برگزار شود.« 

نگاه

حاشیه

 لطف نظام وظیفه
 به جاعلان کارت معافیت

گروه ورزش| قوانینی که در دنیا لازم الاجراست 
در ایران دور برگردانی برای رس��یدن به جای دلخواه 
محسوب می شود! داستان جعلی بودن کارت معافیت 
از خدمت تعداد زیادی از بازیکنان شاغل در لیگ برتر 
ایران، بیش از همه بختی��ار رحمانی، کاپیتان فولاد 
و علی حم��ودی، بازیکن س��پاهان را آزار داده چون 
آنها بی��ش از بقیه مجرمان به ای��ن موضوع واکنش 
نشان داده اند و در اظهارنظرهای پیاپی، منکر جعلی 
بودن کارت معافی��ت خود ش��ده اند.در هجمه این 
واکنش ها، باید ادعا کرد رحمانی و حمودی در واقع 
با لطف مبادی ذیربط مواجه شده اند چون در بدترین 
حالت و طبق نظر فدراس��یون، آنها باید به تیم های 
نظامی بروند و خدمت مقدس س��ربازی را در قالب 

فوتبالیست- سرباز در تیم های نظامی بگذرانند.  
در واقع اگر قرار بود تنبیه شدیدتر شامل حال این 
بازیکنان شود، آنها نه تنها تا مدتی رنگ فوتبال را به 
چشم نمی دیدند، بلکه باید مانند سربازهای عادی 
در اقصی نقاط کش��ورها و حتی لب مرز کشورمان، 
لباس سربازی به تن می کردند. در واقع فدراسیون با 
این اقدام به کاپیتان قهرمان فصل گذشته لیگ برتر 
ایران و بازیکن سپاهان لطف کرده و شاید بهتر باشد 
این 2نفر به جای تداوم اعتراضات از فدراسیون بابت 

همکاری لازم با آنها تشکر کنند. 

اتهام سنگین به ستاره کامرونی 

اتوئو، قاچاقچی انسان!
گروه ورزش| تا امروز تنها اخباری درباره احتمال 
انتقال بازیکن آزاد شده چلسی به کیو پی آر یا وستهام 
به گوش می رسید اما در حال حاضر آنچه درباره اتوئو 
پرسیده می شود، نه درخشش او در لباس بارسا و در 
بازی خداحافظی دکو، بلکه گزارش روزنامه »سان« 
در مورد حضور او در باندهای مخوف قاچاق انسان به 
کشورهای مختلف است! البته این خبر هنوز تأیید 
نشده اما در کش��وری که ثروتمندانی از جمله اتوئو 
برای به دس��ت آوردن پول بیشتر، شخصیت کاری 
خود را فراموش کرده و اقدامات��ی مانند ترک اینتر 
به بهانه پول بیشتر آنژی ماخاچ قلعه انجام می دهند، 
می توان انتظار اقداماتی عجیب از چهره های مشهور 
را داش��ت. سان به نقل از همسر س��ابق اتوئو نوشته 
که این بازیکن از دختران ج��وان اخاذی می کرده و 
علاوه بر آزار و کتک زدن همسر آن زمان خود در کار 
قاچاق انسان فعالیت گسترده ای داشته است. حالا 
باید دید این خبر تأیید می ش��ود و در صورت تایید، 

عکس العمل اتوئو چیست. 

گروه ورزش| فیفا قصد دارد مانند یوفا، قوانین موس��وم به»فیر پلی 
اقتصادی« ایجاد کند تا از این پس کش��ورهای تحت پوشش عالی ترین 
نهاد فوتبال هم از قوانین محدود کننده اقتصادی در امور خرید و فروش 
بازیکنان تبعیت کنند البته هنوز این طرح عملی نشده و مواد آن به اطلاع 
عموم نرسیده اما انگار از همین الان، همه آمادگی پذیرش و از همه مهم تر 
عمل به قوانین اقتص��ادی را دارند؛ برخلاف کش��ورمان که اصولا کم تر 
شخصیت حقیقی و حقوقی به قوانین احترام می گذارد. می توان موضوع 
»بازی جوانمردانه اقتصادی« را با قانون سقف قرارداد در فوتبال کشورمان 
مقایس��ه کرد.  پس از این که بس��یاری از تیم ها این قان��ون را دور زدند و 

اعتراضات زیادی شکل گرفت، فدراسیون فوتبال تصمیم گرفت به جای 
سقف قرارداد، سقف بودجه تعیین کند. هنوز مدتی از اجرایی شدن قانون 
جدید نگذشته که بنا بر شواهد، تیم های زیادی در فصل نقل و انتقالات، 
س��قف بودجه را هم شکس��تند و دور زدن قوانین را ب��ه مرزهای نوینی 
رساندند! همزمان با داغ شدن شایعات موجود درباره این »بودجه شکنی« 
ما، فیفا تصمیم گرفته مانند یوفا، طرح بازی جوانمردانه اقتصادی را عملی 
کند. این قانون در فوتبال اروپا، اجرایی شده و علاوه بر مالاگا که به دلیل 
بدهی، یک فصل از حضور در لیگ قهرمانان محروم ش��د، فصل گذشته 
منچسترس��یتی و پاری س��ن ژرمن هم به خاطر گذر از خط قرمز»بازی 

جوانمردانه اقتصادی« با جریمه های مالی سنگین مواجه شدند. 
حالا باید دید در صورت اجرایی شدن این طرح، سایر کشورهای عضو 
فیفا هم مانند ایران این قوانین را دور می زنند یا مانند بیشتر کشورهای 
س��ازمان تحت ریاست میش��ل پلاتینی به پیمانی که بس��ته اند، وفادار 
می مانند. ظاهرا برخلاف کشور ما، پول های جا به جا شده برای بازیکنان 
در فصل نقل وانتقالات تابستانی برای فیفا حساسیت زا شده و آنها به دنبال 
راهی برای محدودکردن ریخت و پاش ها و درواقع توزیع عادلانه قدرت و 
ثروت بین اعضای خود، از بزرگترین تا کوچکترین هستند؛ آنچه با وجود 

تلاش های صورت گرفته، فعلا برای فوتبال ما معنای خاصی ندارد. 

نصیرزاده:   نتیجه هیچ مسابقه ای تغییر نمی کند
 داوری:  ب��ا ب��ازی حقیق��ی در برزی��ل، ح��ق ب��ه

 حقدار  رسید 
 ویلش�ر:  از این ک��ه دوب��اره س��یگار کش��یدم، 

عذرخواهی می کنم
نادی: معروف گفته ب��ود کاپیتانی تیم ملی پیش او 

امانت است/ تا پایان المپیک 20۱6 می مانم 
کفاش�یان: ک��ی روش 20 آگوس��ت ب��ه ته��ران 

برمی گردد/   او سرمربی تیم ملی ایران است 

حرف تو حرف 

مس از آب گل آلود ماهی می گیرد؟

امروز،  مزایده باشگاه راه آهن
گ�روه ورزش|  باش��گاه راه آه��ن ته��ران وضع 
مشخصی ندارد.  زردپوش��ان باسابقه فوتبال ایران با 
وجود این که تمریناتشان به راه است و خود را آماده 
حضور در لی��گ برتر چهاردهم می کنن��د اما هنوز 
مشخص نیس��ت بتوانند در مسابقات شرکت کنند 
و دلیل این موضوع هم اصرار دادس��تانی تهران برای 
فروش امتیاز باشگاه راه آهن در مزایده است. در همین 
راستا روز گذش��ته در صفحه اول روزنامه همشهری 
آگهی ای منتشر شد که قیمت سهام باشگاه راه آهن 
به مبلغ ۱20 میلیارد ریال اعلام ش��د. به موجب این 
آگهی متقاضیان ش��رکت در مزایده ک��ه به صورت 
حضوری برگزار خواهد ش��د، باید در روز دوشنبه 6 
مردادماه )امروز( از س��اعت ۱4 تا ۱6 در محل دفتر 
شرکت هلدینگ سورینت قشم حضور یابند و برنده 
مزایده باید ۱0 درصد  مبلغ فوق را فی المجلس طی 
چک بانکی واریز و باقیمانده ثم��ن را ظرف یک ماه 
پرداخت کند. باید دید در جلسه ای که امروز برگزار 
می ش��ود تکلیف راه آهن چه خواهد شد.  نکته قابل 
توجه دیگر در این خصوص ماهی گرفتن مسئولان 
مس کرمان از آب گل آلود است. مسی ها وقتی متوجه 
ش��ده اند راه آهن احتمال دارد لیگ برتر را از دس��ت 
بدهد و از طرفی فجرسپاسی هم با توجه به شرایطی 
ک��ه دارد آماده حضور درلیگ برتر نیس��ت، دیروز با 
انتشار گزارشی روی سایت باشگاه خود اعلام آمادگی 
کرده اند که می توانند به جای راه آهن در لیگ برتر به 

میدان بروند. 

اتفاق 

پنجشنبه، استارت لیگ چهاردهم
هفته نخست از رقابت های لیگ برتر فوتبال ایران 
روز پنجشنبه با برگزاری 3 مسابقه آغاز می شود و 5 
دیدار دیگر روز جمعه انجام می ش��ود. در این میان 
هنوز مشخص نیست که راه آهن می تواند در لیگ 
برتر حضور داشته باشد یا خیر.  برنامه کامل هفته اول 

به شرح ذیل است: 
پنجش�نبه 9م�رداد: تراکتورس��ازی- فولاد، 
ساعت۱7:30، ورزش��گاه یادگار امام تبریز/ راه آهن 
- استقلال تهران، س��اعت ۱9:40، ورزشگاه تختی 
تهران/ صبا - ذوب آهن، س��اعت ۱9:40، ورزشگاه 

یادگار امام قم
جمعه 10مرداد:  پدیده مش��هد - ملوان، ساعت 
۱7:30، ورزش��گاه ثام��ن مش��هد/ س��ایپا- نفت 
مسجدسلیمان، ساعت ۱8، ورزشگاه انقلاب کرج/ 
سپاهان- پیکان، ساعت۱9:30، ورزشگاه فولادشهر 
اصفه��ان/ اس��تقلال خوزستان-گس��ترش فولاد، 
ساعت۱9:40، ورزش��گاه غدیر اهواز/ پرسپولیس- 

نفت تهران، ساعت۱9:40، ورزشگاه آزادی تهران

لیگ برتر

واکنش کیا و کریمی به شایعه دستیاری کی روش

 مگر کی روش قراردادش را
 امضا کرده؟!

گروه ورزش| خداحافظی ناگهانی علی کریمی از 
دنیای فوتبال این شایعه را ایجاد کرده بود که برخی 
از داخل فدراسیون به او فشار آورده اند که بازی کردن 
را کنار بگذارد و به عنوان مربی ایرانی در کنار کارلوس 
کی روش کار کند. شایعات ادامه داشت و حتی بحث 
سرپرستی مهدی مهدوی کیا در تیم ملی نیز شنیده 
می ش��د که روز گذش��ته کریم��ی و مهدوی کیا به 
صورت خودجوش چنین شایعاتی را تکذیب کردند. 
ابتدا کریمی دراین باره صحبت کرد:  »نمی دانم این 
حرف ها چیس��ت. وقتی کی روش خودش هنوز با 
فدراسیون قراردادش امضا نش��ده، پس چطور مرا 
به عنوان دس��تیار خ��ودش انتخاب کرده اس��ت؟« 
واکنش مهدوی کیا نیز به این ش��ایعات در نوع خود 
جالب بود:  »این خبر صحت ندارد.  من این موضوع 
را از طریق رسانه ها متوجه شدم و از سوی فدراسیون 
صحبتی با من نشده است. اگر هم پیشنهاد بدهند، 
قبول نمی کنم چون درحال حاضر ب��ا تیم جوانان 
همکاری می کنم و دوس��ت دارم در کنار دوس��تی 
بمانم.« مهدی محمدنبی، دبیرکل فدراس��یون نیز 
این مس��أله را تکذیب کرد: »ما که درخواستی برای 
خداحافظی او نداش��تیم و خود کریم��ی بود که در 
این مورد ب��ه تصمیم گیری پرداخ��ت و از میادین 

خداحافظی کرد.«

کنار زمین  

فدراسیون جهانی فوتبال به دنبال تصویب قانون »سقف قرارداد«

متقلب های ایرانی، فیفا را هم دور می زنند؟

گروه ورزش|  مدیران باش��گاه پرس��پولیس بعد از 
گذشت چند ماه از حضورشان همچنان معتقدند میزان 
دقیق بدهی های این باشگاه مشخص نیست و هر روز به 
مبالغ اعلام شده قبلی اضافه می شود.  این درحالی است 
که رویانیان این ارقام را سناریویی از پیش تعیین شده 
نامید. سخنگوی باش��گاه پرسپولیس اما معتقد است 
صحبت های رویانیان درس��ت نبوده و ارقام اعلام شده 
کاملا واقع��ی و ب��ه دور از هر گونه س��ناریوی از پیش 

تعیین شده اس��ت. در ذیل 
گفت وگوی »ش��هروند« را با 

سعید خواجوند می خوانید: 
میزان بدهی های دقیق 
پرس�پولیس  باش�گاه 
بعد از گذش�ت تقریبا 

 3 م�اه از حضور تیم مدیریتی جدید مش�خص
 شده است؟

یک حسابرسی اولیه از این 2 باشگاه قبل از ورود تیم 
مدیریتی جدید انجام شده بود اما به نظر می رسد ارقام با 
آن زمان خیلی متفاوت است. بعد از آن حسابرسی اولیه، 
این کار به تازگی انجام نشده و میزان دقیق بدهی های 
باشگاه هم اکنون مشخص نیست زیرا همچنان پرونده 
برخی از بدهی ها باز اس��ت.  بدهی های مالیاتی هر روز 
بیشتر می شود و برخی چک های گذشته نیز که فکرش 

را نمی کردیم، برگشت می خورد. 
مشخص شده که بیشتر این بدهی ها مربوط به 

چه دوره مدیریتی است؟
باید حسابرس��ی دقیق انجام ش��ود البته زمانی که 
پرونده ها بسته شود و مدعی جدیدی به باشگاه نیاید. 
در حسابرسی گذشته، بررسی ها دوره نبوده و به صورت 
کلی انجام ش��ده است اما فکر نمی کنم فقط مربوط به 
یک دوره خاص باش��د، اگرچه ش��اید در دوره یک یا 2 

مدیر بدهی ها بیشتر از سایرین بوده باشد.  
رویانیان مدعی ش�ده که ارقام اعلام شده بابت 
بدهی های باشگاه با طراحی از پیش تعیین شده 

بود و واقعیت ندارد؟
دقیقا نمی دان��م رویانیان چرا این صحب��ت را انجام 
داده و منظورش چه بوده اس��ت. من ی��ا رحیمی این 
بدهی ها را اعلام نکرده ایم، بلکه بازرسان وزارت ورزش 
این را انجام داده اند و به گوش ما رس��انده اند.  قطعا هم 
مجموع بدهی های اعلام ش��ده همین مق��دار یعنی 
بیش از ۱00 میلیارد است و س��ناریو و جریان از پیش 

تعیین شده ای هم وجود نداشته است. 
صدرا سیس�تم اسپانس�ر قبلی پرس�پولیس 
 مدعی است و به نظر اسپانس�ر جدید نیز پول 

پرداخت نمی کند؟
باشگاه پرس��پولیس برای لیگ چهاردهم اسپانسر 
دارد و مش��کلی هم از بابت پرداخت پول نداریم. شاید 
یکسری بحث از سوی شرکت صدرا سیستم که قبلا با 
پرسپولیس قرارداد همکاری داشته مطرح شده باشد اما 

مشکل آنها را هم به زودی حل می کنیم. 
به نظر می رسد همین بدهی ها اختلافاتی میان 
اعضای هیأت مدیره و مدیرعامل ایجاد کرده و 

این را می توان از مصاحبه ها فهمید؟
نمی دانم دوستانی که مصاحبه کرده اند، علیه یکدیگر 
چه گفته اند در کل درس��ت نیس��ت که در این مقطع 

حساس مشکلات تیم رسانه ای شود. 

سخنگوی هیأت مدیره پرسپولیس در گفت وگو با »شهروند«: 

 آقای رویانیان!
ارقام اعلام شده، کاملا واقعی است

  مشکل اسپانسر حل می شود

حت��ی  ورزش|  گ�روه 
گرفت��ن اسپانس��ر جدید و 
پرداخت برخی از بدهی های 
فصول گذشته نیز نتوانست 
باش��گاه  روی  از  را  فش��ار 
پرس��پولیس ب��ردارد و این 
روزها دغدغه اصلی رحیمی مش��کلات مالی است که 
هر روز چند مدعی جدید را به باشگاه می کشاند.  برخی 
معتقدند بدهی بیش از ۱00میلیاردی پرس��پولیس به 
دوره مدیریت رویانیان بازمی گردد. در همین راس��تا در 
چند روز اخیر جلساتی میان رویانیان و رحیمی برگزار 
ش��د تا ش��اید گره ای از این مشکلات باز ش��ود.در ذیل 

گفت وگوی محمد رویانیان را با »شهروند« می خوانید.  
در جلس�ه ای که با رحیمی داش�تید، توانستید 

کمکی به مدیران جدید باشگاه بکنید؟
جلس��ات خوبی بود و من هر چه می دانس��تم و فکر 
می کردم به درد پرس��پولیس در این برهه می خورد، به 
رحیمی و همکارانش گفتم.  مش��کلات پرس��پولیس 
بیشتر روی کاغذ است و خیلی از صحبت هایی که این 
روزها مطرح می ش��ود، واقعی نیست. درخصوص بحث 
کشتی گیران، من بخشی از اسناد و مدارک را در اختیار 
رحیمی گذاشتم که کاملا خلاف جهت گیری و ادعای 
آقایان است.  امیدوارم رحیمی از آنها به خوبی استفاده 
کند، هرچند معتقدم نبود مدیریت در پرسپولیس باعث 

بروز این اتفاقات شده است. 
پس شما بدهی 100میلیاردی یا بیش�تر از آن را 

برای پرسپولیس قبول ندارید؟
اصلا چنین ارقامی وجود ندارد. این اعداد نجومی که 
یک روز 60 میلیارد می شود و یک روز ۱60 میلیارد اصلا 
واقعی نیس��تند. این ارقام با یک طراحی از پیش تعیین 
شده، اعلام می شوند که مردم به زودی هدف دوستان را 

از اعلام این ارقام متوجه می شوند. 
ب�ا ای�ن وض�ع خصوصی س�ازی از نظ�ر ش�ما 

امکان پذیر است؟
موضوع پرسپولیس و بدهی هایش دارای پیچیدگی 
خاصی شده اس��ت و برای این کار باید همه بخواهند تا 
خصوصی س��ازی عملیاتی ش��ود. من در دوره حضورم 
به شدت پیگیر این مس��أله بودم اما کسی کمکم نکرد. 
جالب اینجاست که خیلی از مواردی که من زحماتش را 
کشیدم و اصلا ایده من بود، الان اجرایی شده و دوستان 
اس��تفاده اش را می برند. مثلا حق باشگاه ها از تبلیغات 
محیطی یا بلیت فروشی الکترونیکی که به شدت پیگیر 
آنها بودم. نگران نباشید زیرا به زودی خیلی از موارد شفاف 

می شود و مردم خیلی چیزها را متوجه می شوند.  
این روزها اسپانسر باش�گاه در دوره شما یعنی 
صدرا سیستم، مشکلاتی را برای باشگاه به وجود 

آورده و اسپانسر جدید نیز پا پس کشیده است.
صدرا سیستم جزئی از باشگاه پرسپولیس است و ما 

این ق��رارداد را طوری عملیاتی کردیم که این ش��رکت 
باید تابع دس��تور پرسپولیس باش��د.  پرسپولیس الان 
مشکلی برای جذب اسپانسر جدید ندارد و صدرا سیستم 

نمی تواند مشکلی ایجاد کند. 
پیشنهادی برای بازگشت به ورزش داشته اید؟

صحبت هایی برای بازگش��تم به ورزش شده است اما 
من در لباس مقدس نظامی مش��غول خدمت هس��تم. 

علاقه ای برای بازگشت به ورزش ندارم. 

دفاع تمام قد رویانیان از خودش در گفت وگو با »شهروند«: 

 زحمات را ما کشیدیم 
استفاده اش را دوستان می برند!

  بدهی های چندصد میلیاردی پرسپولیس صحت ندارد

اسپانسر و هیأت مدیره علیه مدیرعامل

رحیمی از پرسپولیس رفتنی است؟
گروه ورزش|  شاید علیرضا رحیمی روزی که به عنوان مدیرعامل باشگاه پرسپولیس انتخاب 
شد، فکر نمی کرد این قدر مشکل روی سرش خراب شود و حتی این که هیأت مدیره به این زودی 
پشتش را خالی کند. از رونمایی طلبکاران جدید هر روز جلو در باشگاه بگیر تا مشکلاتی که برای 
اسپانسر به وجود آمده، پرسپولیس را در آستانه لیگ به یک بحران فرو برده است. صدرا سیستم، 
شرکتی است که در دوره رویانیان با پرسپولیس قرارداد امضا کرده و به نظر هنوز هم قراردادش 
اعتبار دارد، در حالی که پرس��پولیس با یک اسپانسر دیگر قرارداد بسته . حالا اسپانسر قبلی نیز 
مدعی است و اسپانسر جدید نیز حاضر نیست بدهی های گذشته باشگاه را پرداخت کند. حتی 
صدرا سیستم پیشنهاد داده به اسپانسر جدید سرخپوشان ۱0 میلیارد تومان بابت هزینه هایی که 
انجام داده، پرداخت کند تا آنها کنار بکشند. مبهم ماندن این مسأله و شکایت کشتی گیران باعث 

شده تا پرسپولیس با بحران مالی مواجه شود. 
از سوی دیگر به نظر می رسد برخی از اعضای هیأت مدیره رحیمی، مدیرعامل باشگاه را در این 
ماجرا مقصر می دانند و حتی حس��ین کاظم پور، عضو هیأت مدیره روز گذشته در مصاحبه ای 
انتقادی علیه رحیمی او را مدیر هزینه نامیده است، اگرچه رحیمی نیز اعلام کرده پاسخ کاظم پور 
و امثال او را خواهد داد. این طور به نظر می رسد که برخی از اعضای هیأت مدیره که وابستگی هایی با 
اسپانسر این باشگاه نیز دارند با رحیمی دچار اختلاف شده و حتی در پی کنار زدن او قبل از شروع 
لیگ هستند. در هر حال باید دید مدیر اصفهانی پرسپولیس در مقابل این فشارها دوام می آورد یا 

این که خیلی زودتر از آنچه فکرش را می کرد، از این تیم رفتنی است. 

رقابت
گروه ورزش| تیم فوتبال اینترمیلان در تورنمنت 
8 جانبه کالیفرنیا رئال مادرید را شکس��ت داد. وقتی 
وارد چمن مجلل کالیفرنیا می شدند، گویا از چشمانی 
که آخرین مص��اف به یاد ماندنی آنه��ا در مرحله اول 
گروهی فصل ۱999-۱998 لیگ قهرمانان را ضبط 
کرده بودند، آش��نایی زدایی می کردند.  2 تیم کمتر 
ش��باهتی به رقبای بازی رو در روی روز ۱6 سپتامبر 
۱999 داش��تند و حتی نتیج��ه هم متف��اوت از آن 
2 بر صفر بود.  اگر ی��ک و نیم دهه پیش رئال مادرید، 
اینتر جی جی سیمونی را برد، این بار نرآتزوری مدل 
ماتزاری در ضربات پنالتی تورنمنت پیش فصل »اینتر 
ناشنال کاپ« قهرمان اروپا را برد. در بازی بزرگ گروه 
اول تورنمنت 8 جانبه کالیفرنیا، ابتدا گرت بیل با یک 
ضربه اس��تثنایی از پش��ت محوطه جریمه در دقیقه 
9 تیمش را پیش انداخ��ت اما ایکاردی که فصل قبل 

پرونده رابطه اش با همسرسابق ماکسی لوپس )هم تیم 
سابق درس��امپدوریا( نقل محافل شده بود در فاصله 
23 دقیقه مانده به پای��ان از روی نقطه پنالتی رقابت 
را به تساوی کش��اند و در ضربات پنالتی، یارامندی و 

ایسکو ضرباتشان را به دروازه بان ذخیره ای به نام اومار 
ماسکارل سپردند و اینتر به برتری 3بر 2 دست یافت. 

کارل��و آنچلوتی، س��رمربی رئال مادری��د و یکی از 
تنها 2 مرب��ی دارای 3 قهرمانی در لی��گ قهرمانان و 

جام باش��گاه های اروپا ازعملکرد تیمش در نیمه اول 
راضی اس��ت: »در نیمه اول ب��ازی تهاجمی مطلوبی 
ارایه کردیم و به طورکلی از عملکرد کلی تیم رضایت 
دارم.« والترمات��زاری، س��رمربی اینت��ر ه��م خیلی 
کوت��اه گفت: »خوب ش��روع کردی��م و ذهنیت قوی 
تیم را ب��ه رخ کش��یدیم.«در دیگر بازی ، منچس��تر 
یونایتد با 2 گل رونی و گل مات��ا  مقابل 2 گل پیانیچ 
و توت��ی، 3 بر 2 رم را شکس��ت داد تا ب��ه این ترتیب 
ف��ن گال نخس��تین آزمون ج��دی خود در س��مت 
 مربیگری پرافتخارترین تیم انگلی��س را با موفقیت 

پشت سر بگذارد.
در دومی��ن دوره»اینتر ناش��نال کاپ« اینتر، رئال 
مادرید، منچستر یونایتد و رم در گروه اول و لیورپول، 
منچستر س��یتی، میلان و المپیاکوس در گروه دوم 

دومین دوره »اینترناشنال کاپ« قرار دارند.  

گروه ورزش| صحب��ت هایی که ج��واد نکونام روز 
گذش��ته در گفت و گو با یکی از روزنامه های ورزشی بر 
زبان آورده بود، بدجوری باشگاه استقلال را تحت تاثیر 
قرار داد. کاپیتان تیم ملی ایران که در آس��تانه بازگشت 
به فوتبال اس��پانیا و حضور دوباره در باش��گاه اوساسونا 
اس��ت، در این مصاحبه حسابی به امیر قلعه نوعی اتهام 
وارد آورده و از خجالت سرمربی استقلال درآمده است. او 
قلعه نوعی را فردی باجگیر و رشوه خوار دانسته که برای 
قرار گرفتن در ترکیب اصلی از بازیکنان پول دریافت می 
کند! مجموع این صحبت ها سبب شد تا باشگاه استقلال 
واکنش نشان داده و قصد شکایت از این بازیکن را کند. 
محسن بزرگی، معاون حقوقی باشگاه استقلال در این 
باره گفته است: »طبق ماده 698 قانون مجازات اسلامی 

نشر اکاذیب جرم است و اگر فردی چنین خبری یا دروغ 
یا نش��ر بدهد باید ادعای خود را ثاب��ت کند.«پس از این 
حاشیه ها صحبت های امیر قلعه نوعی حسن ختام این 
ماجرا بود. قلعه نوعی در این خصوص اظهار کرد: من هیچ 
وقت عادت نداشته ام که پاسخ شاگردانم را در رسانه ها 
بدهم. اما جهت روشن ش��دن ذهن هواداران استقلال 

لازم است که به چند نکته اشاره کنم. اول اینکه اگر امروز 
این بازیکن به استقلال برگشته بود، من الان بهترین آدم 
روی زمین بودم. برای این صحبت هم سند دارم. آن روز 
من مرد بودم و با معرفت و ایش��ان چند بار گفت که من 
به خاطر قلعه نویی به اس��تقلال آمدم اما حالا همه چیز 
تغییر کرده اس��ت. وی ادامه داد: ابتدای فصل گذشته 

این بازیکن با درخواست رئیس فدراسیون در استقلال 
ماندنی ش��د. کفاش��یان با من تماس گرفت و خواست 
که این بازیکن یک فصل دیگر در اس��تقلال بماند و من 
به احترام او مخالفت نک��ردم و حتی بعد از اینکه در نیم 
فصل پارسال این بازیکن به کویت رفت و همه حرف های 
تکراری امروزش را عنوان کرد، من به کفاش��یان گلایه 
کردم و رئیس فدراسیون از من دلجویی کرد و گفت که 
من هنوز این جماعت را نشناخته ام. قلعه نوعی در پایان 
افزود: ایش��ان باید به زودی در دادگاه قضایی مستندات 
خودش را درباره بحث جانشینی کی روش و شادی بعد 
از شکست استقلال در دربی و مسائل دیگر را ارائه بدهد 
و این چنین مشخص خواهد شد که چه کسی اخلاق را 

زیر پا می گذارد؟

قهرمان اروپا به پنالتی ها باخت

شروع خوب اینتر با یک حاشیه ساز

کاپیتان، خون امیر را به جوش آورد

 قلعه نوعی: آقای نکونام! 
مستندات خود را به دادگاه ار ائه کن


